

## 《单词百科:NVT是什么意思?NVT怎么发音?NVT的解释和用法》

英语单词NVT是什么意思?NVT怎么读?NVT怎么发音?简答网为您整理了NVT的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### NVT的意思

1、[医]novantrone;

### NVT的双语例句

1、 But network virtual terminal ( NVT ) is in the entire agreement a crucial role link.

而网络虚拟终端 ( NVT ) 是整个协议中起关键作用的一环.

2、 Based on the analysis, We designed a network video tool named NVT ( Network Video Tool) and implemented it on the Linux OS.

在此基础上，设计实现了视频工具NVT（NetworkVideoTool），它具有简单易用的特点。

3、In addition, the radial distribution function of pure water at 300K has also been calculated by indirect constant NVT Monte Carlo simulation.

并采用间接的NVT蒙特卡罗方法，计算了水在300K下的原子对径向分布函数。

4、The density maximum of water and some related properties such as distribution function and diffusion coefficient were simulated in NVT ensemble by applying molecular dynamics method.

本文采用分子动力学方法对NVT系综中水的密度极值问题以及分布函数和扩散系数等相关性质进行了模拟。

5、All models are UL listed and available with a preinstalled NVT transmitter for transmission over CAT5 cable.

每款摄像机均通过UL认证，并在出厂时可以预装NVT传送器，通过CAT5数据线进行图像传输。

6、Non-sustained ventricular tachycardia ( NVT) was induced by programmed stimulation in 12 of 16 mice of TAC group ( 75%).

其中12只（75%）小鼠可以诱发非持续性室性心动速（NVT），而假手术组动物均未诱发NVT。

7、Single or more viral particles, viral inclusion bodies, viral surface antigen particles appeared in cytoplasm cavity of Hofbauer cell or intercellular space in VT and NVT groups.

单个或多个病毒颗粒、病毒包涵体和病毒抗原颗粒仅出现在垂直感染组胎盘Hofbauer细胞胞质空泡和细胞间隙内。

8、The phase equilibrium of linear molecule, ethane, has been simulated by using the NVT canonical ensemble Monte Carlo method, and the thermodynamic properties of the system including chemical potentials? temperature? density?

用恒NVT正则系综Monte Carlo方法模拟线形分子&乙烷的相平衡，得出化学势、温度、密度、压力等热力学数据。

以上是简答网为您整理的NVT怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于NVT的用法、NV

T的释义、NVT的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/NVT>